

註冊說明

由於新館疫情的影響，本學年度的註冊將採郵寄方式辦理。學校目前假設於九月初可以恢復正常到校上課，我們將密切注意疫情的發展與政府的政策，並會在暑假期間定期給各位家長更新資料。

註冊部分和往年類似，仍然是可以同時註冊語文課及文化課。文化課的註冊目前是以了解有興趣參加該項文化課為目的。在這次註冊時只先繳交語文課學費，在疫情及文化課需求情形明朗後，預計於開學時再請家長繳交文化課學費。

2020-2021 年度預註冊時間表

自即日起至 2020 年 9 月 12 日

自即日起至 2020 年 7 月 15 日，在這一段期間內完成註冊的家庭將可享受免繳\$30 註冊費的優惠，優惠計算以和註冊組完成課程註冊及繳費細節後，寄出註冊單及學費支票賞的郵戳日期為準。

註冊流程如下：

1. 下載本郵件附件中的註冊單、課程清單及雜費收費表，您也可到學校網站下載以上文件 (<http://www.edisonchineseschool.org/enroll.html>)。
2. 原始文件下載後，建議直接在文件上填寫相關資料，填寫完畢之後，請先將註冊單寄到以下電子郵件地址 (Registration@njecs.org)。註冊組將先和您核對註冊資料，並做必要的更改。
3. 在資料及繳費細節核對清楚之後，再請你將表單列印，連同學費支票寄到學校的專用信箱，以完成註冊程序。

Reference:

Enrollment on ECS website: <http://www.edisonchineseschool.org/enroll.html>

Information of ECS P.O. Box

*CACA Edison Chinese School
P.O. Box 831 Edison, NJ 08818*

註冊組電子郵件地址：Registration@njecs.org

Registration Guide

Due to the COVID-19, the registration for 2020-2021 will be conducted through remote process. The curriculum is designed based on the assumption of resuming normal in-person classes in September. ECS will closely monitor the COVID-19 status and the government policy. We will keep you informed by constant updates through the summer.

Similar to before, you can still register for both language and cultural classes. For now, cultural class registration is to survey the demand for each of the class. Therefore, we will only collect the tuition for language classes between now to the end of August. Once the situation is clear, we will inform everyone if cultural classes can resume. We expect to collect the tuition for cultural classes in late August or when the new semester starts.

Timeline for 2020-2021 Registration

Registration period is from today to September 12, 2020

Until, July 15th, 2020, you will be eligible for waving the \$30 registration fee, if you could complete the registration with tuition by mail postmarked by July 15th, 2020.

Registration Workflow:

1. Download the registration form, class list and fee table attached to this email. You can also find the needed documents in PDF format on ECS web site. Here is the direct link to the files for download: <http://www.edisonchineseschool.org/enroll.html>
2. Once you download the original documents, it is highly recommended to make a copy of the registration form, then enter your data on it directly. After completing the form, please send it to this email address: Registration@njecs.org. Registration team will review your form and work with you to revise it if needed.
3. Once your registration information is reviewed and validated, please print out the revised registration form, along with the tuition payment in check. Mail the registration form and the check to the designated P.O. Box of ECS to complete the registration process.

Reference:

Enrollment on ECS website: <http://www.edisonchineseschool.org/enroll.html>

Information of ECS P.O. Box

*CACA Edison Chinese School
P.O. Box 831 Edison, NJ 08818*

Registration email address : Registration@njecs.org